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§ 110  FRN 2013/112 

Förfrågningsunderlag för fritidsgårdsverksamhet i 

Orminge 

Beslut 

Fritidsnämnden fastställer förfrågningsunderlag för upphandling av fritidsgårdsverksamhet 

i Orminge enligt tjänsteskrivelsens bilaga daterad 2013-09-30.  

 

Sekretess enligt LOU 

 
Nämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 

Ärendet 

Fritidsnämnden är ansvarig finansieringsnämnd för fritidsgårdsverksamhet.  

 

Fritidsgårdsverksamheten i Orminge har upphandlats vid flera tillfällen. För närvarande har 

kommunen ett kontrakt med Boo Folkets Hus avseende fritidsgårdsverksamhet i Orminge 

som upphör den 31 december 2013. Detta kontrakt kan inte förlängas och därför måste en 

ny upphandling genomföras.  

 

Fritidsnämnden beslöt den 18 september 2013 om hur lång avtalsperioden ska vara för 

denna upphandling. Nämnden beslöt också den maximala ersättningen för uppdraget.  

 

Efter att förfrågningsunderlaget har fastställts av nämnden kommer upphandlingen att 

annonseras. I och med det kan leverantörer lämna in anbud. Fritidsnämnden kommer vid 

ett senare tillfälle fatta beslut om vilken entreprenör som kommer att tilldelas uppdraget att 

driva fritidsgårdsverksamhet i Orminge.  

Yrkande 

Mattias Qvarsell (S) yrkade att nämnden beslutar 1  

 

Sekretess enligt LOU 
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Forts § 110 
 

 

 

Mattias Qvarsell (S) yrkade vidare att  

 

Sekretess enligt LOU 

 

Lars Berglund (M) yrkade avslag på Mattias Qvarsells yrkande 1. 

 

Lars Berglund (M) yrkade bifall till Mattias Qvarsells tilläggsyrkande samt bifall till enhetens 

förslag till beslut. 

Beslutsgång 

Ordförande ställde Mattias Qvarsells yrkande nr 1 mot Lars Berglunds avslagsyrkande och 

fann att nämnden biföll Lars Berglunds avslagsyrkande. 

 

Nämnden beslutade i enlighet Mattias Qvarsells tilläggsyrkande nr 2. Vidare beslutade 

nämnden att bifalla enhetens förslag till beslut. 

 

Nämnden förklarade paragrafen omedelbart justerad. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2013-09-26 

 

- - - - -          
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§ 111 FRN 2013/124 

Ansökan om bidrag till inköp av snöskoter 

Beslut 

Fritidsnämnden avslår ansökan om bidrag till inköp av snöskoter. 

 

Fritidsnämnden ger idrotts- och fritidsenheten i uppdrag att tillsammans med skidklubbar i 

kommunen inventera framtida behov för skidspårsunderhåll. 

Ärendet 

Boo kanot & skidklubb har inkommit med ansökan om bidrag till inköp av en snöskoter 

för anläggning av skidspår vintertid i Velamsund, då deras båda befintliga snöskotrar av 

årsmodell 1979 och 1988 anses vara utrangerade. 

 

Det bedrivs ett utmärkt arbete med skidspåren vintertid i hela kommunen. Fritidsnämnden 

är medvetna om föreningarnas stora arbetsinsats med alla skidspår i kommunen och 

föreslår att Idrotts- och fritidsenheten tillsammans med skidklubbarna inventerar framtida 

behov för skidspårsunderhåll. 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 

Protokollsanteckning 

Mattias Qvarsell (S) lät anteckna följande till protokollet 

” Starka och livaktiga föreningar som jobbar för en bättre folkhälsa, är precis vad 

framtidens Nacka behöver! Friska arbetande medborgare med en aktiv fritid är grunden för 

en kommun i utveckling. Socialdemokraterna anser att kommunen ska stötta Boo kanot- 

och skidklubb när de vill köpa en ny skoter för att göra skidspår för allmänheten! Detta är 

självklart utifrån ett folkhälsoperspektiv. Trots eventuella formella hinder så är det vår 

bestämda åsikt att vi med gemensamma medel ska underlätta för föreningarna att verka och 

fokusera på sin verksamhet. ” 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse  20130926 

Bilaga Boo kanot & skidklubbs ansökan 

 

- - - - - 
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§  112 FRN 2013/130 

Fritidens behov av lokaler för idrott och fritid 2014-2024 

Beslut 

Fritidsnämnden överlämnar stadsledningskontorets tjänsteskrivelse beträffanden fritidens 

behov av lokaler för idrott och fritid 2014-2024 till kommunstyrelsen, enligt 

kommunstyrelsens notering den 15 maj 2013, § 126 beträffande en strategi för att uppnå en 

långsiktig, hållbar lokalförsörjning.  

 

Nämnden förväntar sig att lokalförsörjningsplanen även kommer innehålla en 

underhållsplan för befintliga och framtida fritidsanläggningar. 

 

Nämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 

Ärendet 

Kommunstyrelsen har det övergripande ansvaret för kommunens lokalförsörjning. I en 

skrivelse till kommunstyrelsen ska samtliga nämnder senast den 31 oktober 2013 upprätta 

underlag för den kommande tioårsperioden (2014-2024). Därefter ska lokalplanen 

uppdateras årligen till oktober månad. Detta innebär att fritidsnämnden behöver presentera 

lokalbehov för nackabornas idrott och fritid för den kommande tioårsperioden (2014-

2024).  

 

Fritidsnämnden lyfter fram att det i Nacka finns god tillgång till träningsanläggningar för 

idrott och fritid runt om i kommunen, men få anläggningar har tävlingsstandard enligt 

dagens krav från olika idrottsförbund. Befolkningsökningen och det stora idrottsintresset i 

Nacka skapar behov av t.ex. ytterligare sporthallar, fritidslokaler/öppna träffpunkter, 

fotbollsplaner och simhallar. Det är en stor utmaning att tillgodose nackabornas behov av 

funktionella lokaler och anläggningar för fritidsaktiviteter samtidigt som ett stort antal 

befintliga lokaler och anläggningar behöver renoveras eller omlokaliseras.  

 

Om samma fritids- och idrottsaktivitetsnivå ska kunna fortsätta erbjudas nackaborna 

utifrån befolkningsprognosen för perioden 2014-2024 är den sammantagna behovsbilden 

följande: 

 att antalet simhallar som behöver byggas är 1-2. Pågående utredning hösten 2013 

beträffande Näckenbadets status kan innebära förslag till omlokalisering. Planering 

av simhall i Orminge sker inom ramen för pågående programarbete för Orminge 

centrum.  

 att sporthallar motsvarar nuvarande nivå dvs en sporthall/7300 invånare bibehålls. 

Detta kan ske på olika sätt. Tidigare beslutade sporthallar i Älta och på 

Kvarnholmen behöver byggas under perioden 2014 - 2024 men Kvarnholmen har  
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forts § 112 

 

enligt byggenhetens bedömning visat att byggkostnaden för denna sporthall 

motsvarar 3-4 sporthallar.  

 effektivisera befintliga sporthallar. T.ex. kan fler aktiviteter pågå i samma sporthall 

om flexibla, avskiljande väggar studeras tillsammans med utövarna. 

 tillgänglighetsanpassa alla idrotts- och fritidslokaler. Flera lokaler saknar anpassning 

för personer med funktionsnedsättning.  

 använd och utveckla nuvarande gymnastiksalar. Inför varje renovering, bör 

övervägande ske om nuvarande byggnadsvolym kan öka och om skolor har behov 

dagtid. Nacka har en gymnastiksal/4995 invånare. Skälet är att det är begränsad 

tillgång till mark för nya byggnationer på andra platser. 

 överväg att hyra lokaler som står tomma på marknaden. T.ex. för kampsport, dans. 

 ersätt och ev pröva omlokalisering av 2-3 ishallar. Sannolikt är Nacka ishall med det 

blå istältet och Björknäs islada uttjänta under den kommande 10 års perioden. 

 pröva nya sorter av flexibla tält över en centralt belägen idrottsplats. Inomhushallar 

för fotboll efterfrågas av utövarna. Kostnadseffektivt jämfört med att skotta snö på 

konstgräsplaner. Pris och kvalitet kan väl jämföras med Bosön, Vinnarhallen. 

 överväg ett ”Ungdomens hus”; en benämning på ungas mötesplatser där man t ex 

ägna sig åt att dansa eller annan fysisk aktivitet, repa musik, skate, fika och 

”umgås”. 

 ”fritidskluster”; bibehåll och skapa geografiska nav, kluster, av fritidsutbud. Genom 

att lägga till fler eller omvandla befintliga fritidslokaler/anläggningar i kartan med 

”fritidskluster” bidrar det till att skapa synergieffekter. 

 avsätt fler lämpliga miljöer för fysisk aktivitet. Dessa miljöer bidrar till att 

nackaborna utvecklar en sund livsstil och hälsa. Exempelvis motionsspår och 

aktivitetsplatser för alla. Detta är särskilt viktigt när man bygger en tätare stad. 

 en plan- och markstrategi som främjar och utvecklar föreningsdrivna lokaler, 

byggnader och andra anläggningar för idrott och fritidsaktiviteter (dans, ridning, 

tennis mm) 

 planera och utveckla för goda allmänna kommunikationer! 

 

Det ingår inte i uppdraget att kommentera ytor/anläggningar för utomhusaktiviteter men 

fritidsnämnden anser att det är angeläget att i nuläget även informera kommunstyrelsen om 

nackabornas tillgång på fotbollplaner då dessa är mycket ytkrävande och påverkar 

markanvändningen.  

 

Nämnden lyfter fram att flera fotbollsplaner där det bedrivs organiserad verksamhet, sker 

på parkmark och med tillstånd från polismyndigheten. Skulle dessa tillstånd upphöra, 

uppstår en akut brist för den organiserade fotbollen. Bristen för nackaborna uppgår då till 

10-12 stycken fotbollsplaner, motsvarande 2 fullstora och övriga för de yngre nackabornas 

spel i 7- alternativt 5-mannalag.    
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forts § 112 

 Yrkande 

Lars Berglund (M) yrkade bifall till förslag till beslut. 

 

Johan Kjellman (NL) yrkade, med instämmande av Lars Berglund (M), följande tillägg att 

lokalförsörjningsplanen även ska innehåller en underhållsplan för befintliga och framtida 

fritidsanläggningar. 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 

 

Nämnden biföll Johan Kjellmans tilläggsyrkande. 

 

Nämnden beslutade om omedelbar justering av paragrafen. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2013-10-06 

Bilaga 1Kommunstyrelsens protokoll för den 15 maj 2013, § 126 

Bilaga 2 Fastighetsstaben: Projektdirektiv om lokalplan 

Bilaga 3 Översiktsplanen: fritidsnämndens remissyttrande den 26 januari 2011, § 5 

Bilaga 4 Fritidskarta del 1 

Bilaga 5 Fritidskarta del 2 

Bilaga 6 Stapeldiagram: utbudet av sporthallar, ishallar, simhallar och fotbollsplaner i Nacka 

och i 6 jämförelsekommuner, nuläge 2014 

 

 

- - - - - 
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§  113 FRN 2013/ 

Förordnande av personuppgiftsombud 

Beslut 

Fritidsnämnden förordnar Börje Sjölund till personuppgiftsombud.  

Ärendet 

Ett personuppgiftsombud är en person som ser till att personuppgifter behandlas på ett 

korrekt och lagligt sätt inom den egna organisationen. Personuppgiftsombudet kan 

jämföras med en internrevisor som påpekar fel och brister till den som är 

personuppgiftsansvarig. 

 

Tidigare personuppgiftsombud har gått i pension. Börje Sjölund föreslås förordnas som 

nytt personuppgiftsombud för fritidsnämnden. Beslutet skall anmälas till Datainspektionen. 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2013-10-01 

 

 

- - - - - 
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§  114 FRN 2013/128-817 

Projektstöd avseende MY2014 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att avslå ansökan projektstöd avseende MY 2014. 
 
Nämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 

Ärendet 
MY (engelska för min) är ett regionalt projekt som arrangeras under jullovet för ungdomar 
i Stockholms län. Projektet MY har vuxit fram från tidigare projekt som Akiviaden och 
Stockholm Winter Games. MY består av fyra olika delar MY Culture, MY Future, MY 
Lifestyle och MY Sports. 
 
Arrangörerna ansöker om 25 000 kronor samt stöd i form av marknadsföring av 
evenemanget. Det operativa ansvaret sköts av evenemangsbolaget Stockholms Games AB.  
 
Fritidsnämnde är positiv till att erbjuda fritidsaktiviteter i ett gemensamt arrangemang i 
Stockholms län, men anser att Nacka kommun 2014 ska arrangera ett lokalt arrangemang 
med bland annat Nackas föreningsliv. 
 

Idrotts och fritidsenheten föreslår att kommunen avvaktar med deltagande gällande MY 
2014, men är öppen för nytt ställningstagande för år 2015 om ny ansökan kommer in. 

Idrotts- och fritidsenhetens synpunkter 

Enhetens förhoppning var att arrangera ett lokalt arrangemang med Nackas föreningsliv 
under 2013 men efter möte med bland annat fritidsgårdarnas verksamhetschef bestämdes 
att skjuta fram arrangemanget till 2014 för att skapa ett arrangemang med kvalité . Enheten 
har tillsammans med bland annat fritidsgårdarna, kulturenheten, volontär i Nacka och 
Sociala stödenheter startat processen med ett lovarrangemang lokalt i kommunen.  

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 

 

Nämnden beslutade om omedelbar justering av protokollet. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2013-10-06 
Bilaga Ansökan om projektstöd avseende MY 2014 
 

- - - - - 
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§  115 FRN 2010/134 

Ekonomiskt bidrag till Tjejverkstan 

Beslut 

1. Fritidsnämnden beslutar att avslå föreningen Mötesplats Järlahusets begäran om 

ytterligare höjning av bidraget med 100 tkr för 2013 och 2014 för verksamheten 

Tjejverkstan. 

 

Nämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 

Ärendet 

Fritidsnämnden beslöt den 19 juni 2013, § 64, att uppdra till idrott och fritidsenheten att 

genomföra en fördjupad granskning av föreningen Mötesplats Järlahusets ekonomi 

avseende verksamheten Tjejverkstan samt att utreda om fritidsnämnden kan omfördela sin 

budget för att möta föreningens fråga om utökat bidrag. 

 

Med utgångspunkt från de ekonomiska underlag som lämnats konstateras att Tjejverkstan 

för 2012 redovisade ett underskott med 94 tkr. Underskottet berodde på renoveringen av 

Tjejverkstans hyrda lokal till en extra ordinär kostnad om 239 tkr. För perioden januari-juni 

2013 redovisar Tjejverkstan ett överskott med 62 tkr. 

 

Idrott och fritidsenheten bedömning utifrån det samlade materialet är att Tjejverkstan kan 

visa ett överskott med minst 40 tkr för år 2013 förutsatt att inga extraordinära kostnader 

tillkommer. Bedömningen från år 2014 och framåt är att det behövs en ökad ersättning 

motsvarande bortfallet från arbetsförmedlingens lönebidrag och/ eller en sänkning av 

kostnaderna. Arbetsförmedlingens lönebidrag kommer under åren framöver att minska 

med ca 10-15 % per år för att helt fasas ut. 

Yrkande 

Karin Ekdahl-Wästberg (FP) yrkade, med instämmande av Mattias Qvarsell (S), bifall till 

ernhetens förslag till beslut. Punkt 1 samt 2.   Fritidsnämnden beslutar om en fördjupad 

analys av föreningens kostnader för administration, ledning och lokalkostnader. 3.   Beslut 

om bidrag för 2014 ska fattas av fritidsnämnden senast vid sammanträdet den 11 december 

2013. 



 12 (23) 
  2013-10-16 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

Forts § 115 

 

Lars Berglund (M) yrkade, med instämmande av Rickard Wendt (M) och Margareta 

Hjelmstad (M) att nämnden bifaller punkt 1 med tillägget 2014, samt att nämnden inte 

bifaller punkt 2 och 3. 

Beslutsgång 

Ordförande ställde sitt yrkande mot Karin Ekdahl-Wästbergs yrkande och fann att 

nämnden beslutade avslå föreningen Mötesplats Järlahusets begäran om ytterligare höjning 

av bidraget med 100 tkr för 2013 och 2014 för verksamheten Tjejverkstan. 

 

Nämnden förklarade paragrafen omedelbart justerad. 

 

Louise Granath (FP) deltog inte i handläggningen av ärendet pga jäv. 

Reservation 

Karin Ekdahl-Wästberg (FP) och Mia Wallgren (C) reserverade sig mot beslutet. 

Protokollsanteckning 

Lars Berglund (M) för moderata gruppen lät anteckna följande till protokollet 

” Verksamheten Tjejverkstan är en angelägenhet som tar sikte på flickor särskilda behov. Vi 

anser att denna verksamhet är viktig och har ett mycket gott syfte och skall fortsätta. Den 

ekonomi som fritidsnämnden tillhandahåller rymmer väl den verksamhet som har 

formulerats i avtal med FMJ/Järlahuset. FMJ/Järla huset har i brev begärt höjning av 

ersättning för 2013 och 2014. De analyser som gjorts av FMJ/Järlahusets ekonomi visar på 

att sådan höjning inte är motiverad.” 

 

Karin Ekdahl-Wästberg (FP) samt Mia Wallgren (C) lät anteckna följande till protokollet  

“Tjejverkstan utgör en angelägen verksamhet för flickor/tjejer som av olika anledningar 

inte söker sig till annan öppen fritidsverksamhet. Målsättningen är  inte av kvantitativ natur 

där det är mest angeläget att nå så många besökare som möjligt, utan snarare att bedriva 

specifik målgruppanpassade aktiviteter. 

 

Det kan konstateras att tjejverkstans verksamhet beräknas göra ett positivt resultat 

innevarande år.  

 

För att kunna ta ställning till nivån för 2014 behöver tjejverkstan inkomma  med svar på 

hur de ser på fördelningen av administrative kostnader och hyra kontra löne- och andra 

verksamhetskostnader. Nämnden gör en sammanvägd bedömning av alla bidrag för 2014 i 

samband med budgetärendet som behandlas av nämnden i December 2013.” 
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Forts § 115 

 

Mattias Qvarsell (S) lät anteckna följande till protokollet 

” Socialdemokraterna anser att Tjejverkstan är viktig. Om alla Nackabor ska känna 

framtidstro så behövs lämpliga mötesplatser. Dessa ska ha det stöd som kommunen kan 

och vill ge. Personalen som jobbar i Tjejverkstan ska veta att vi har långsiktiga avsikter med 

vårt samarbete. ” 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 20131008 

 

 

- - - - - 
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Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 116  FRN 2013/129 

Detaljplan för del av Kvarnholmen - Etapp 5, 

Kvarnholmsplatån 

KFKS 2012/218 214 

Beslut 

Fritidsnämnden antar förslag till yttrande baserat på underlag från idrott och fritidsenheten. 

Ärendet  

Planens syfte är att planlägga Kvarnholmens platå och nordvästra kajen för bostäder och 

en förskola. Området omfattas av riksintresse för kulturmiljö, kust och skärgård samt farled 

och ny bostadsbebyggelse möjliggörs delvis på tidigare ianspråktagen mark. Genom 

planläggningen säkerställs allmänhetens möjligheter till att röra sig utmed vattenlinjen samt 

mellan kajnivån och de centrala delarna på Kvarnholmens platå. 

 

Fritidsnämnden lämnade följande yttrande; 

Stora delar av planområdets naturmark säkerställs som allmän plats NATUR eller PARK, 

vilket är positivt, liksom att nya gångstråk skapas för att binda samman Kvarnholmens 

olika bebyggelsegrupper. En med Kvarnholmsmått mätt större lek föreslås på en platå öster 

om dom befintliga radhusen. Detta innebär att de östra delarna av planområdet får en 

förhållandevis god tillgång till lek och rekreation, särskilt då en mindre lek samt lekbollplan 

finns i Dp2 direkt norr om planområdet och sporthall samt bollplan finns i Dp3 direkt 

öster om planområdet. 

 

Bebyggelsen i väster de s.k. ”Västhusen” får längre till allmän lek och bostäderna i norr de 

s.k. ”Norrhusen” har ingen allmän lek i närheten och bostadsgårdarna är trånga och vända 

mot norr.  

 

Det aktuella detaljplaneförslaget innehåller inga ytor för bollspel eller idrott.   

 

Sammantaget innebär ett fullt utbyggt Kvarnholmen en befolkning nästan motsvarande 

Fisksätra. En enig fritidsnämnd uttrycker stor oro över att de boende på Kvarnholmen inte 

kommer att erbjudas samma tillgång till det fritidsutbud som kan förväntas. 

Fritidsnämnden framhåller att detta särskilt gäller för det fall att den tidigare planerade 

skoltomten för skola och idrott kan komma att förändras. Planeringen måste således 

kompletteras med ytor för barnens och ungas lek och idrott.  
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Utdragsbestyrkande 

 

Forts § 116 

 

Yrkande 

Lars Berglund (M) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut samt följande tillägg i 

yttrandet ” Sammantaget innebär ett fullt utbyggt Kvarnholmen en befolkning nästan 

motsvarande Fisksätra. En enig fritidsnämnd uttrycker stor oro över att de boende på 

Kvarnholmen inte kommer att erbjudas samma tillgång till det fritidsutbud som kan 

förväntas. Fritidsnämnden framhåller att detta särskilt gäller för det fall att den tidigare 

planerade skoltomten för skola och idrott kan komma att förändras. Planeringen måste 

således kompletteras med ytor för barnens och ungas lek och idrott. ” 

 

Mattias Qvarsell (S) yrkade bifall till Lars Berglunds yrkande, med följande tillägg: 

Att exploatören ska avstå från att bygga på den lekplats som idag är placerad i närheten av 

rondellen. Vi anser att man i det fortsatta arbetet måste skapa ordentliga grönytor omkring 

bostadskvarteren. Små parker, träd etc.. Det räcker inte med att vi i kommunen har ett 

antal naturreservat. 

 

Lars Berglund (M) yrkade avslag på Mattias Qvarsells yrkande 

Beslutsgång 

En enig nämnd biföll att enhetens förslag till beslut. Därefte biföll nämnden Lars 

Berglunds tillägg i yttrandet ” Sammantaget innebär ett fullt utbyggt Kvarnholmen en 

befolkning nästan motsvarande Fisksätra. En enig fritidsnämnd uttrycker stor oro över att 

de boende på Kvarnholmen inte kommer att erbjudas samma tillgång till det fritidsutbud 

som kan förväntas. Fritidsnämnden framhåller att detta särskilt gäller för det fall att den 

tidigare planerade skoltomten för skola och idrott kan komma att förändras. Planeringen 

måste således kompletteras med ytor för barnens och ungas lek och idrott. 

Protokollsanteckning 

Mattias Qvarsell (S) lät anteckna följande till protokollet 

”Bygg inte bort vår lekplats.” Det var det tydligaste budskapet från kvarnholmenborna när 

socialdemokraterna knackade dörr i området. Man har förståelse för att ön kommer att 

genomgå en stor förvandling, det kommer att öka underlaget för affär och annan service. 

Men den tydligaste invändningen handlar om att inte förstöra den enda befintliga 

lekplatsen.” 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2013-10-09 

Bilagor Samrådshandlingar 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 117 

Information – Näckenbadet 

Beslut 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

Ärendet 

Jonas Hjelm informerade nämnden om händelseförloppet, arbetet med att hitta 

ersättningslokaler för föreningarnas verksamheter.  

 

Slutsatsen som byggenheten, lokalenheten och konsulten dragit är att det inte går att 

garantera att bassängens hållbarhet är tillräcklig. Bassängen är byggd med de byggnormer 

som gällde 1968. 

 

Betong och armeringsjärn är med stor sannolikhet rostangripna. Frågor som är obesvarade 

är tex Hur klarar bassängväggarna att stå emot det grundvattentryck som föreligger? Kan 

bassängen implodera? Och i så fall hur fort kan det gå? Klarar vattnet i bassängen verkligen 

att hålla emot grundvattentrycket? 

 

Sweco kan inte ge några tydliga svar på detta. De ser heller ingen möjlighet att kunna 

besikta bassängen på ett bra sätt utan att riskera skador på bassängen.  

Att frysa marken runt huset eller att sänka grundvattennivån är heller inget alternativ då det 

skulle kunna skada Näckenbadet och kringliggande hus än mer. Det är också väldigt dyra 

och tekniskt komplicerade lösningar. 

 

 Nattstädning av Nacka simhall införs från och med vecka 42. Detta för att frigöra 

tider på tisdagsförmiddagar då simhallen normalt sett har stängt för storstädning. 

 

 Informationsmöten för personalen har hållits tisdag den 8/10 samt onsdag den 

9/10. På möten den 9/10 deltog även Kommunal.  

 

 Beslut togs på mötet den 9 oktober att personalen inte längre ska gå in i 

Näckenbadet förutom när de hämtar ut sina saker. Vilket sker vid ett samlat tillfälle. 

 

 Ansvaret för anläggningen tas nu helt och hållet över av lokal/byggenheten. 
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Utdragsbestyrkande 

 

Forts § 117 

 

 För att möta upp behoven av simträning har enheten ökat öppettiderna i Nacka 

simhall. Enheten har tillfälligt också behövt minska på tiderna för motionssim, 

detta för att möta upp behoven som finns för att kunna bedriva simträning. 

 

Normal är tillgången till motionssim 220,5 timmar per vecka i Nacka simhall. 

Under vecka 41 minskades detta tillfälligt till 173,5 timmar. 

 

Från vecka 42 är tillgången till simbanor för motionssim 204 timmar per vecka i 

Nacka simhall. De 16,5 timmar som nu har minskat är på tider som inte är speciellt 

välbesökta. 

 

 Tisdagen den 15 oktober träffade enheten ordförandena i Saltsjöbadens IF 

simsektion och Skuru simsektion för dialog om simbanefördelning och hur 

kommunen och föreningarna på bästa sätt kan lösa den akuta situationen. Dialogen 

fördes i öppen och konstruktiv anda.  

 

Beslutsgång 

Nämnden noterar informationen till protokollet. 

 

 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 118 

Övriga frågor 

Omklädningsrum i Boovallen 
Björn Sandström (M) undrade om det finns möjlighet att montera automatisk 

dörrstängning på de nya omklädningsrummen. 

 

Enhetschef Jonas Hjelm svarade att han ska undersöka om det är möjligt. 

 

Verksamhetsanalys 
Åsa Engwall informerade nämnden att en verksamhetsanalys kommer att genomföras av 

verksamheter inom idrott, kultur, fritid och natur. Verksamhetsanalysen kommer att 

utföras av en extern konsult. Analysen ska vara klar senast vecka 50.  

 

Bordtennis Boo-KFUM 
Mia Wallgren (C) informerade nämnden att hon mottagit ett brev angående bordtennis 

verksamheten i Orminge lagts ned. Vad händer. 

 

Enhetschef Jonas Hjelm svarade att man följer utvecklingen och dialog pågår med 

föreningen. 

 

Uppdrag till idrotts och fritidsenheten 
Mattias Qvarsell (s) föreslog att nämnden ger idrotts och fritidsenheten, vid händelse av att 

FMJ säger upp avtalet, i avvaktan på lämpligare lösning i uppdrag att ta över Tjejverkstans 

verksamhetsledning. Med målsättning att verksamheten ska fortgå utan avbrott för 

besökarna.  

Beslut 

Nämnden beslutade i enlighet med Mattias Qvarsells yrkande. 

 

Louise Granath deltog inte i handläggningen av ärendet på grund av jäv. 

 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 119 

Delegationsbeslut Fritidsnämnden 

Beslut  

Nämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

Följande beslut har tagits på delegation 

 

FRN 2013/133 Reducerad avgift i Nacka Simhall under höstlovet 2013 

 

FRN 2013/137  Återbetalning av simkola avgift 

 

FRN 2013/136 Återbetalning av restvärdet på 365/182 dagars och10 ggr kort 

Näckenbadet 

 

FRN 2013/135  Reducerad taxan i Älta ishall under vecka 32 

 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

 

 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 120  

Information - Lägesredovisning Fritidsnämndens 

investeringar samt pågående och planerade underhåll 

för idrottsanläggningar 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Fritidsnämndens investeringar - beslutsuppföljning 

I tabellen nedan redovisas en kortfattad information bekräftande aktuell status för 

Fritidsnämndens investeringsprojekt enligt tidigare beslut av nämnden och/ eller av 

kommunfullmäktige. 

Geografiska 

områden 

Projekt 

Typ av objekt 

Status Åtgärd1 

Älta Ridskola 

Källtorp 

Planbesked har 

godkänts av Miljö- och 

Stadsbyggnadsnämnden 

 

   

 Sporthall Planenheten utreder 

nytt program för Älta 

centrum. Även 

fritidsanläggningar 

ingår i det nya 

programmet och 

placering av ny 

sporthall.  

Avvaktar beslut om 

planprogram för 

centrum 

    

Sicklaön Kampsportlokal/Skuru Ombyggnadsarbete 

pågår. Beräknas 

slutföras 2013/10 

Arbeten går enligt 

tidsplan 

   

Aktivitetspark/Duvnäs-

Utskog 

 Arbetet påbörjat 

   

 Lekplats, Atlasvägen  Upphandling pågår 

    

 Utegym, Sickla strand  Byggnation pågår 

 

                                                 
1 Åtgärder med kursivstil är avvikelse från föregående rapport 
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Utdragsbestyrkande 

 

Forts § 120 

 

Geografisk 

områden 

Projekt 

Typ av objekt 

Status Åtgärd 

Sicklaön 7 manna och extra 

tränings yta 

konstgräsplan 

Sicklavallen 

Upphandling klar Arbetet påbörjat 

 

Nacka IP02 

11 manna konstgräs 

 Markarbeten med 

dränering pågår 

    

Saltsjöbaden Näckenbadet  Förstudier Arbetet pågår 

 

    

Saltsjö-Boo Myrsjö IP BMX banan är 

godkänd vid 

slutbesiktning 

Projektering för 9 

manna fotbollsplan 

och skolidrott 

Påbörjat  

   

Boovallen 

omklädningsrum 

Besiktning 2013/10/08 Byggnad följer 

tidsplan 

    

Lokalenhetens lägesrapport, pågående ärenden och planerat underhåll för 

idrottsanläggningar 
I tabellen nedan redovisas en kortfattad information beträffande aktuell drift/underhåll och projekt 
status för idrottsanläggningar  

Projekt: Status 
Nacka Sportcenter KSSU förslag till beslut, KF i nov. 

Drift :  
Järla sporthall Energieffektivisering, underhåll ventilation. 

 

Tippen sporthall Hallen stängd v 49/50, Saxi sport installerar ny 

ridåvägg.  

Planerat Underhåll, 2013:  
Stavsborg sporthall Sportgolvsmatta och linjering, nya basketkorgar i 

Plexi installeras på läktar sida för bättre sikt ned till 

plan. Matthissar installeras för säkrare hantering av 

hoppbäddar. Golv utbytt, återstår basketkorgar, 

matthissar. 
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Utdragsbestyrkande 

 

 

Forts § 120 

 

Björknäs sporthall Sportgolvsmatta utbytt samt linjering, läktaren har 

även ingått i underhållet. Kvarstår målning vägg 

långsida/ribbstolar. 
Saltsjöbadens ishall Utbyte av entré dörr. 

Nacka Simhall Ny utjämningstank samt, anslutande rör från lilla 
bassängen, underhåll av styrsystem. Planerat 
underhåll, 10 år efter installation.. (pågår) 

Nacka ishall Ny entrédörr, tillgänglighetsanpassning. Klart 

Övrigt:  

Städavtal – område A-B Nytt ramavtal fr.o.m. 1 jan -14, PMI Clean AB. 

Städkvalitets uppföljning möte månadsvis, 

rondering ute i sporthallarna veckovis. 

Säkerhetsbesiktningar 
(fast och lös utrustning) 

Protokoll efter utförd besiktning inväntas från 

KGM Sport AB. 

EN besiktningar,  
(Elektriska nämnden)  
Elrevision 3 år 

Försäkringskrav. Reparation av brister på befintlig 

elinstallation i våra idrottshallar -  klart  VT 2013. 

OVK besiktning 
(Obligatorisk ventilations besiktning, 2 år) 

Myndighetskrav. Utfört 2012-2013. 

 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 201310 

Tjänsteskrivelsen 201310 

 

 

- - - - - 
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Utdragsbestyrkande 

 

§ 121 

Inkomna handlingar Fritidsnämnden 

Beslut  

Nämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

 

Följande skrivelser har inkommit till nämnden för kännedom 

Protokollsutdrag TN § 80, Investering Centrala parken i Orminge, etapp III 

 

Protokollsutdrag Kommunfullmäktige § 155, val av ny ledamot (KD), bordlades 

 

Protokollsutdrag Kommunfullmäktige § 175, entledigande av ersättare Gullvi Wargh (V) 

 

Nyhetsbrev från fritidsgårdarna i Nacka nr 4/2013 

 

20131006, information om Näckenbadet 

20131013 Nacka kommuns simhallar vecka 39 och 41 

20131016 Information om Näckenbadet  

 

Planer för kännedom 

Flerbostadshus vid Ektorpsrondellen KFKS 2012/491 

Studentbostäder i Ektorp, KFKS 2012/685 

 

Ekonomisk redovisning 2013-09-30 

 

16 oktober 2013 Föreningen Storstockholms kultur- och fritidschefer samt Värmdö 

kommun och Nacka Kommun organiserar kurs ”ENERGIEFFEKTIVISERING” som en 

dags utbildning i Älta Ishalls konferensrum. 

 

Följande Kurser och konferenser har inkommit till Fritidsnämnden 

Föreningsledarhelg 16-17 november, Nacka stadshus 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 20131016 

- - - - -    


